
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Žymūs žmonės – genialūs 

dvejetukininkai 

Vakarykščiai dvejetukininkai – 

šiandienos genijai? 



 

Statistikos duomenimis, kas šešioliktas moksleivis baigia mokyklą su pagyrimu ar medaliu. 

Tačiau geri pažymiai mokykloje ir raudonas universiteto diplomas dar nėra gyvenimiškos 

sėkmės garantas. Dažnai būtent buvę dvejetukininkai tampa klestinčiais verslininkais, 

žinomais sportininkais, gauna Nobelio premijas. Pasigilinkime, kaip tai įvyksta?  

Tačiau reikėtų būti objektyviems – dauguma talentingų vadovų, perspektyvių bankininkų, 

finansininkų – buvę pirmūnai. Paprasčiausiai todėl, kad buvę pirmūnai nemoka dirbti 

blogai.  

Ir teisybės dėlei reikėtų paminėti, kad toli gražu ne visi dvejetukininkai pasiekė kokių 

nors aukštumų. 

 


